

[Texte]

loans under that program for home-owners. We find most often that rural home-owners in particular use up to that amount of forgiveness, so there is virtually no repayable loan.

I trust that is satisfactory, Mr. Chairman.

Mr. Darling: Thank you very much.

The Chairman: Thank you very much, Mr. Hession and Mr. Darling.

On behalf of all members of the committee, I would like to thank the minister for taking the time to be here this morning and for providing us with the information we have requested. I would like to thank as well, Mr. Minister, your officials, who have come here twice and have been most informative. Having said that, we look forward to seeing the minister and his officials again some time.

Gentlemen, we now have PFRA with us. We have a number of committee members of the House who are interested in talking to and asking questions of PFRA.

First of all, I need unanimous consent to call Vote 1, specifically for the Prairie Farm Rehabilitation Administration.

Some hon. Members: Agreed.

REGIONAL ECONOMIC EXPANSION

A—Department

Vote 1—Regional Economic Expansion—Operating expenditures.....\$71,123,000

The Chairman: With us today are Mr. Russell MacLellan, parliamentary secretary to the Minister of Regional Economic Expansion; Dr. Harry Hill, who is the director general, PFRA; Mr. Roger Baldwin, co-ordinator, policy, program and evaluation division of PFRA; and Mr. Jim Collinson, the assistant deputy minister, western region.

Thank you, gentlemen, for coming on relatively short notice. We certainly appreciate it. We also apologize for keeping you waiting. We certainly did not intend to do that.

We will go first to Mr. Hargrave.

Mr. Hargrave: Thank you, Mr. Chairman. I would like to take a very brief moment to say that of all the subjects that appear before any number of standing committees in our Parliament, and of all the witnesses, the agency that is before us right now, PFRA, and Dr. Harry Hill as head of that agency from Regina, are the ones I would hate ever to miss, or to be late for the meeting. I was myself about to apologize for being late and you did it for us, Mr. Chairman. Here is almost

[Traduction]

cependant, et cela s'applique surtout aux régions rurales, une remise gracieuse de \$3,750 pour tout prêt accordé en vertu du programme pour les propriétaires. Nous avons constaté que la plupart des propriétaires de maisons dans les régions rurales atteignent ce seuil; donc, pour eux, il n'y a presque pas de prêts remboursables.

J'espère que ces explications vous paraîtront satisfaisante, monsieur le président.

M. Darling: Merci beaucoup.

Le président: Merci beaucoup, messieurs Hession et Darling.

J'aimerais, au nom de tous les membres du comité remercier le ministre de nous avoir consacré sa matinée et de nous avoir fourni les renseignements que nous lui avons demandés. J'aimerais également, monsieur le ministre, remercier vos fonctionnaires qui sont venus comparaître deux fois devant le comité et qui nous ont fourni des renseignements fort utiles. Ceci dit, j'aimerais souligner que nous serions heureux de vous accueillir de nouveau parmi nous.

Messieurs, nos prochains témoins sont des représentants de l'ARAP. Plusieurs membres du comité attendent avec impatience d'écouter la présentation des représentants de l'ARAP et de leur poser des questions.

Pour commencer, je dois avoir votre consentement unanime pour l'examen du crédit 1, sur l'Administration du rétablissement agricole des Prairies.

Des voix: C'est d'accord.

EXPANSION ECONOMIQUE REGIONALE

A—Ministère

Crédit 1—Expansion économique régionale—frais d'exploitation.....\$71,123,000

Le président: Nous accueillons parmi nous aujourd'hui M. Russell MacLellan, secrétaire parlementaire auprès du ministre de l'Expansion économique régionale, le docteur Harry Hill, directeur général de l'ARAP; M. Roger Baldwin, coordonnateur de la Division des politiques, des programmes et de l'évaluation de l'ARAP; et M. Jim Collinson, sous-ministre adjoint pour la région de l'Ouest.

Je tiens à vous remercier, messieurs, d'avoir accepté de venir dans un aussi court délai. Nous vous en sommes reconnaissants. Nous devons également nous excuser de vous avoir fait attendre. Ce n'était pas dans nos intentions.

La parole sera d'abord à M. Hargrave.

M. Hargrave: Merci, monsieur le président. J'aimerais tout d'abord dire que, de tous les groupes et de tous les organismes qui viennent comparaître devant nous, c'est l'ARAP, représentée notamment par le docteur Harry Hill de Regina, directeur de cet organisme que je tiens absolument à ne pas manquer... pas même partiellement, en arrivant en retard. J'allais moi-même m'excuser de mon retard, mais vous l'avez fait pour nous, monsieur le président. L'organisme, qui est notre